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ZAPISNIK 
21. seje Sveta Krajevne skupnosti Nova Gorica,  
ki je bila v sredo, 30. septembra 2024, ob 18:00  

v prostorih Krajevne skupnosti, Erjavčeva 4, Nova Gorica 
 
 
Prisotni: Sanja Markočič, Bojan Horvat, Oton Mozetič, Mateja Humar, Ingrid 

Černe, Valter Adamič, Darija Bratina, Gregor Humar, Iztok Nemec, 
Vesna Vitez, Neli Skočaj 

Opravičeno odsotni:  Irena Jevšček in Radovan Ličen 
Ostali vabljeni: Marko Tribušon – podžupan Mestne Občine Nova Gorica 

 
 

 Dnevni reda: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 20. redne seje  

2. Potrditev sklepa dopisne seje – Mnenje Rio bar  

3. Mnenje o prodaji nepremičnine, zemljišče na Barju  

4. Seznanitev s prenosom Kostanjeviške 18 na Mestno občino Nova Gorica  

5. Program galerije FRNAŽA za leto 2025  

6. Potrditev naročilnic in pogodb  

7. Vprašanje in pobude  
 

S soglasjem prisotnih svetnikov je sejo vodil  predsednik sveta KS g. Gregor Humar. V uvodu 
je pozdravil navzoče, preveril sklepčnost  in dal na glasovanje predlagani dnevni red.  
21. seje sveta KS se je udeležilo 11 članov sveta od 13 članov (lista prisotnosti v prilogi), kar pomeni, 
da Svet KS na današnji seji veljavno sklepa.  
 

Na predlog predsedujočega je bil soglasno sprejet predlog, da je svetnik Valter Adamič zapisnikar 
današnje seje. 
 

Sklep 0.1.: Z glasovi vseh navzočih svetnikov je bil sprejet predlagan dnevni red in 
zapisnikar današnje seje g. Valter Adamič 

 

Add.1  
 

Zapisnik 20. seje sveta KS je bil oddan preko Emaila tik pred začetkom seje. G. Oton Mozetič je 
predlagal, da se zapisnik potrdi na krespondenčni seji. 
 

Sklep 1.1.: Svet KS je na korespondenčni seji do 17. 10. 2024 (preko Emaila) z večino glasov 
članov Sveta KS potrdili zapisnik 20. seje Sveta KS, ki je bila 24. 7. 2024. 

  

Add. 2 
 

Predsednik Sveta KS Nova Gorica je dal v obravnavo vlogo bara »Rio bar« o spremembi 
delovnega časa. V razpravi ni bilo alternativnega predloga, zato je predsednik dal na glasovanje o 
pozitivnem mnenju spremembe delovnega časa bifeja RIO-BAR. 
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Sklep 2.1.: Z glasovi vseh navzočih članov je bis sprejet sklep, da se  izda pozitivno mnenje 
v zvezi z predlagano spremembo delovnega časa bara »Rio Bar« 

 
 

Add 3 
 

Predsednik KS NOVA GORICA je dal v obravnavo predlog, da se Mestni občini Nova Gorica da 
soglasje za odprodajo zemljišče zainteresiranim kupcem. V razpravo se je vključil g. Marko Tribušon, 
ki je zagotovil, da predmetne parcele ne sodijo v sklop parcel, ki bi kakorkoli imel vpliv na sedanji in 
morebiti bodoči OPM. Za mestno občino Nova Gorica so te parcele nepomembne. 
 

Sklep 3.1.  Z soglasjem vseh članov sveta KS je bil sprejet sklep, da se da soglasje Mestni 
občini Nova Gorici o odprodaji predmetnih parcel na območju »Barja«, ki so v 
lasti Mestne občine Nova Gorica 

 

 

Add. 4 
 

Predsednik Sveta KS Nova Gorica je dal v razpravo »Seznanitev s prenosom Kostanjeviške 18 na 
Mestno občino Nova Gorica«. Prejeli smo predlog pravne službe o brezplačnem prenosu 
»kostanjeviške ruševine« v deležu ½ na Mestno Občino Nova Gorica. Ta zgodba se vleče že dolga 
desetletja. Brez pomoči Metne občine KS Nova Gorica zaradi kadrovskih in finančnih predispozicij 
ni v stanju izvesti odločbo gradbenega inšpektorata, ki je zahtevalo sprejem sanacijskih ukrepov. 
Predsednik je pokazal slikovni material o porušenju strehe – vdrla se je sama vase. 
 

Predlagani sklepi: 
 

1. Svet KS je sprejel odločitev o odtujitvi obravnavane nepremičnine v korist Mestne Občine Nova 
Gorica 

2. Predsednika sveta KS Gregorja HUMARJA se pooblasti, da se izvede vse predpisane postopke 
o prenosu lastništva ½ deleža zgradbe »Kostanjeviška 18« na mestno občino Nova Gorica. 

3. Brezplačen prenos lastništva se izvede z namenom ureditve prostora v skladu 56. členom zakona 
o stvarnem premoženju 

 

Sklep 4.1. Z glasovi vseh navzočih članov so bili soglasno sprejeti vsi trije predlagani sklepi 
 
 

Add. 5 
 

Predsednik je podal pojasnilo o dodeljevanju dodatnih finančnih sredstev za plačevanju izvajalcev 
kulturnih programov v okviru projekta Evropska prestolnici kulture, ki se bo izvajal v letu 2025. Vsaka 
KS za ta namen bo od Mestne občine prejela 13.000 €. 
 

To točko bi razširil, na načrtovanje vseh kulturnih prireditev. (v galeriji »Frnaža« in izven) Program 
galerije »Frnaža« za leto 2025 se pripravi do konca oktobra 2024. 
 

Sklep 5.1: Do 25 oktobra 2024 se pripravi program kulturnih prireditev za leto 2025  v galeriji 
»Frnaža« in ostalih kulturnih prireditev na območju KS Nova Gorica. 

 
 

Add 6 
 

Podan je predlog potrditve naročilnice in pogodb. Ena od naročilnic je 4RM Luka Kirš v vrednosti 
854 € (ozvočenje, oder, luči) . Gre se za prireditev »Večer je ljubica 2«, ki jo je KS izvedla konec 
avgusta na ploščadi Silvana Furlana. 
 

Sklep 6.1: Soglasno z glasovi vseh navzočih članov je bila potrjena naročilnic 4RM v višini 
854 €. 
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Add 7 
 

Z Darjo bova obravnavali ponudbo za sajenje v jesenskem času. Obravnavali smo pobude o 
protihrupni zaščiti in asfaltni preplastitvi. Problem žive meje še ni razrešen. Optika na Pristavi – še 
vedno stojijo stvari. Spraševali so nas o postavitvi radarjev na ožjem mestnem območju. 
 

Pod to točko ni bil sprejet noben sklep 
 

Številka: 900-18/2024 
 
Zapisnik je bil sprejet na 22. seji, ki je bila 22. 10 2024. 
 
 
Zapisal:   Valter Adamič 
Sejo je vodil:  Gregor Humar 

 
 Predsednik KS Nova Gorica: 
 Gregor Humar, dipl. ekon. 
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